
Szabó Gábor A közélet alakításában és a közéleti tevékenységekben 
való részvétel régóta foglalkoztat; ezt - úgy gondolom - eddigi 
tevékenységeim jól mutatják. A közéleti sajtó iránti 
érdeklődésemen túl a lokális politizálás fiatalabb éveimben 
kézzelfogható közelségben volt hozzám, elsősorban családomon, 
édesapám munkáján keresztül, aki nyolc évig töltötte be Madocsa 
polgármesteri tisztét és – többek között tolna megyei agrárkamarai 
elnökként, majd miniszteri tanácsadóként – a regionális és országos 
politikában is aktívan szerepelt. Ezekben az években sok hasznos 
ismeretet gyűjthettem az önkormányzatiság működése és a döntés 
előkészítő munka menetéről. 
 

A középiskola utáni időszakban Dunaföldváron maradtam újságíróként. A Pécsi 
Tudományegyetem Bölcsészettudományi Karára való felvételemet követően érdeklődésem a 
diák közélet felé fordult, egy évig a Kari diáklap munkatársaként dolgoztam, 2002-ben a 
bölcsészkari hallgatói önkormányzati alelnökévé, 2003-ban elnökévé választottak. 2005-ben 
a PTE hallgatósága az Egyetemi Hallgatói Önkormányzat elnökének választott. 2007-ben 
szereztem diplomát a PTE Bölcsészettudományi Karán. 2003-tól 2009-ig a PTE szenátusának 
tagja voltam, ebben a minőségemben részt vehettem az egyetem egészét leginkább érintő 
döntések meghozatalában. EHÖK elnökként részt vettem a felsőoktatás egészét érintő 
kormányzati döntések befolyásolásában. 2009-ben a PTE Gazdasági Főigazgatóságán, 2011-
től a Pécsi Orvostudományi Karon dolgozom. Jelenlegi munkakörömben az ÁOK 
fejlesztéseivel kapcsolatos operatív feladatokat látom el, illetve részt veszek a Kar Marketing 
és Kommunikációs Osztályának sajtóval kapcsolatos tevékenységeiben. 


